
Årsmelding 2021 med vedlegg: 
 

Vedlegg:  

• Årsmelding fra Ski og Kråkstad Arbeiderlag 
• Årsmelding fra Langhus og Siggerud Arbeiderlag 
• Årsmelding fra Oppegård Arbeiderlag 
• Årsmelding fra seniorgruppen i Oppegård 
• (Årsmelding fra kommunestyregruppen i Nordre Follo ettersendes) 

 

NORDRE FOLLO ARBEIDERPARTI 
ÅRSMELDING FOR 2020 

 
 
2020 har vært sterkt preget av koronapandemien. Etter 12 mars har det i lange perioder ikke vært 
mulig å arrangere fysiske møter, og det har vært strenge smitteverntiltak i de perioder det har vært 
mulig. Styremøter har i stor grad vært holdt på telefon eller digitalt, flere medlemsmøter har blitt 
utsatt eller avlyst, fire er blitt holdt digitalt, på teams. Flere planlagte medlemsaktiviteter har måttet 
avlyses pga pandemien, blant annet seminar om kvinnehelse, og sosiale samlinger som 
juleavslutning. 
 
 
Styret i Nordre Follo arbeiderparti har i 2020 bestått av:  
Leder: Morten Ellingsen 
Nestledere: Anne-Beth Skrede  
Nestleder: Hans Petter Strifeldt 
 
Kasserer: Stian Grøthe 
Medlemsansvarlig: Liv Kristin Borgenholdt Rundberget 
Kvinnekontakt: Eva Haga Rogneflåten 
Sekretær: Inger-Lise Andresen 
 
1. vara: Marit Stangebye Nielsen 
2. vara: Nahuel Polesel 
 
Nordre Follo AUFs leder, August Wærland Aalandslid, har tiltrådt styret med tale- forslags og 
stemmerett. 
 
Lederne i lokallagene har tiltrådt styret med tale- og forslagsrett. Disse er: 
Langhus - og Siggerud lokallag: Annar Bakken 
Oppegård lokallag: Stian Røthe 
Ski arbeiderlag: Ove Kjølstad  
 
Gruppeleder i kommunestyregruppa, Oddbjørn Lager Nesje, og ordfører, Hanne Opdan, har tiltrådt 
styret med tale- og forslagsrett. 
Stortingsrepresentant Tuva Moflag har stående invitasjon (med tale- og forslagsrett). 
Styret har invitert fylkestingsrepresentant Gunvor Eldegard til å delta på styremøtene. 
 



 
Revisorer:  
Gunnar Wedde og Turid Johansen 
Vara: Per Nygård 
 
 

Øvrige valg på årsmøtet: 

 
Medlemmer til Representantskapet i Akershus Arbeiderparti  
Morten Ellingsen 
Silje Brekke Bakken 
Ove Kjølstad 
AUF – oppnevnte selv sin kandidat 
Varamedlemmer: 
1. Merete Bellingmo 
2. Kjell Arne Ekeberg 
3. Eli Børde Berland 
4. Shahid Jamil 
5. Anne-Beth Skrede 
6. Mani Hussaini 

 
Akershus Arbeiderpartis styre:  
Anne-Beth Skrede (var ikke på valg) 
Mani Hussaini (var ikke på valg) 
 
Representant til nominasjonskomite stortingsvalget i Akershus: 
Oddbjørn Lager Nesje 
 
Årsmøterepresentanter Folkets Hus 
Gerd Schaathun 
Gunnar Wedde 
Kurt Engen 
Rune Sletner 
 
Personlige vara: 
1. Berit Bilet 
2. Annar Bakken 
3. Gunvor Eldegard 
 
Årsmøterepresentanter Samfunnshuset 
Merete Bellingmo 
Vara: Bjørn Barland 
 
Nominasjon, suppleringsvalg til representantskap i Viken: 
Ove Kjølstad 
Per Ole Melgård 
Shahid Jamil 
 
Valgkomité  
Tuva Moflag (leder) 



Aud Jannik Matre  
Bjørn Gunnar Ganger. (Meldte seg ut i september) 
Christian Braarud oppnevnt i styremøtet 24. oktober 
Inger-Lise Kvifte Andresen 
August Wærland Aalandslid, Nordre Follo AUFs representant  
 
 

Valgt på medlemsmøte 12. oktober 
 

Delegater og varadelegater til nominasjonsmøte i Akershus Ap  
1. Hans Petter Strifeldt (Ski og Kråkstad) 
2. Anne-Beth Skrede (Oppegård) 
3. Per- Ole Melgård (Langhus og Siggerud) 
4. Marianne Montgomery (Ski og Kråkstad) 
5. Oddbjørn Lager Nesje (Oppegård) 
6. Hanne Opdan (Langhus og Siggerud) 
7. Ronny Sigde (Ski og Kråkstad) 
8. Eva Haga Rogneflåten (Oppegård) 
9. Morten Ellingsen (Kommunepartiet) 
10. Liv Kristin Borgenholt Rundberget (Langhus og Siggerud) 
11. Ove Konrad Kjølstad (Ski og Kråkstad) 
12. Lisa Birkelund (AUF) 
13. Mani Hussaini (Oppegård) 
14. Tuva Moflag (Langhus og Siggerud) 
 
Varaer 
1. Liv Merethe Fossum (Ski og Kråkstad) 
2. Kurt Engen (Langhus og Siggerud) 
3. Anne-Grethe Eriksen (Oppegård) 
4. Stian Grøthe (Kommunepartiet) 
5. Anne Grethe Slåtten (Ski og Kråkstad) 
6. Azhar Ul-Hassan (Oppegård) 
7. Inger-Lise Andresen (Langhus og Siggerud) 
8. August Wærstad Aalandslid (AUF) 
9. Lin Groa Haugen (Oppegård) 
10. Nahuel Polesel (Ski og Kråkstad) 
11. Silje Brekke Bakken (Langhus og Siggerud) 
12. Per-Kristian Thorsrud (Ski og Kråkstad) 
13. Gunvor Eldegard (Ski og Kråkstad) 
14. Håkon Heløe (Oppegård) 
 

 
Nominasjonsmøtet ble hold på teams. Tuva Moflag ble valgt inn på 3. plass og Mani Hussaini på 5. 
plass på Stortingslista for Akershus Arbeiderparti. 
 
 
1. Organisasjon 
Nordre Follo Arbeiderparti ledes av styret.  
Partiet er organisert med tre arbeiderlag: 

- Langhus og Siggerud Arbeiderlag  
- Oppegård Arbeiderlag 



- Ski og Kråkstad Arbeiderlag  
 

Det er to seniorgrupper: 
- På Kolbotn, utgått fra tidligere Oppegård arbeiderparti 
- På Langhus, utgått fra tidligere Ski arbeiderparti 

 
 
2. Styrets arbeid  
Styremøter 
Det er avholdt 12 styremøter i 2020. 
Ett møte ble avholdt på epost, 2 på telefon, 4 på teams og 6 på Langhuset. 
  
Det har vært et viktig prosjekt for styret å fortsette å bygge partikultur etter sammenslåingen av Ski 
og Oppegård kommuner. Dette har vært tema på mange møter. 
 
Det ble nedsatt to arbeidsgrupper for å utarbeide politikk på områdene rusreform og likestilling av 
funksjonshemmede. Begge gruppene har arbeidet godt og hadde innspill til Arbeiderpartiet 
programarbeid. 
Gruppa for likestilling for funksjonshemmede hadde 13.10.2020 et møte der leder for 
Arbeiderpartiets sentrale funkisnettverk, Ann Marit Sæbønes, innledet. Autismeforeningen, 
Landsforeningen for hjerte- og lungesyke, Blindeforbundet og Norsk lymfødem- og lipødemforbund 
var representert. 

Nordre Follo Arbeiderparti har deltatt i prosjekt om bedre samarbeid mellom Follopartiene, Morten 
har deltatt på 3 møter der. 
 
Tidligere medlem i Ski arbeiderparti, og første kvinnelige kommunestyremedlem i Ski, Klara Solheim, 
fikk en vei på Ski oppkalt etter seg. 
 
 
Økonomi  
Styret har arbeidet iht. budsjettet for 2020.  
 
Det vises ellers til Regnskap for 2019, revisorenes rapport og til styrets forslag til budsjett 
for 2020. 
 
 
Medlemsmøter 
I tillegg til årsmøte har det vært avholdt 10 medlemsmøter i 2020: 
 
8. januar: (før dette styret tiltrådte) (på Langhus bo- og servicesenter): Arbeid med utkast til Nordre 
Follo Arbeiderpartis innspill i programprosessen til Arbeiderpartiets landsmøte i 2021. 
 
27. januar: (før dette styret tiltrådte) (på Langhus bo- og servicesenter): ca 20 medlemmer var til 
stede. Stortingsrepresentant Siri Gåsemyr Staalesen innledet om boligpolitikk. 13 medlemmer tok 
ordet til spørsmål eller kommentarer. 
 
Årsmøtet ble avholdt 24. februar (på Langhuset): Hadia Tajik holdt kveldens tale før det formelle 
årsmøtet startet.  
 
25. mai: (på teams): om innspill til partiprogrammet 
 



9. juni (på teams): om innspill til partiprogrammet og diskusjon om koronasituasjonen 
 
15. juni (på Langhuset): Partisekretær Kjersti Stenseng besøkte Nordre Follo 15.06, først med 
bedriftbesøk, deretter medlemsmøte med strenge koronatiltak. 14 medlemmer deltok. Kjersti 
Stenseng hold innledning om den politiske situasjonen. Det ble åpnet for spørsmål og kommentarer 
der flere medlemmer hadde ordet. 
 
24. august (på Langhuset): 54 medlemmer til stede i lokalet og 7 deltok på teams. 
Innledning om koronasituasjonen i Nordre Follo (ved ordfører Hanne Opdan), kommunestyresaker 
(ved gruppeleder Oddbjørn Nesje) og nominasjonsprosessen til Stortingslista for Akershus AP. 
Følgende kandidater ble spilt inn: Tuva Moflag som toppkandidat, Rita Hirsum som felles 
andrekandidat fra Follo og følgende, i alfabetisk, urangert rekkefølge: Azar Ul-Hassan, Mani Hussaini, 
Marit Stangeby Nielsen, Ronny Sigde, Silje Brekke Bakken, Stian Grøthe. 
 
14. september (på Langhuset): 17 medlemmer til stede i lokalet og 4 deltok på teams.  Tema: «Hva 
betyr rusreformen og hvilket handlingsrom har vi». Innledning ved Dagfinn Hessen Paus (nestleder i 
Foreningen tryggere ruspolitikk). Etter innledningen hadde 10 av de tilstedeværende ordet med 
forskjellig spørsmål og innspill. 
 
12. oktober (på Folkets hus): 37 medlemmer til stede i lokalet og 2 deltok på teams. Det var meldt 
inn sak om partikultur i forbindelse med et leserinnlegg som var sendt til VG av Morten og 
underskrevet av 83 partimedlemmer. Det var en lang debatt der 17 medlemmer deltok rundt et 
forslag som ble ansett som et mistillitsforslag. Forslaget falt mot 3 stemmer. 
Nominasjonskomiteens førsteutkast til Stortingsliste var lagt fram og ble behandlet. 15 medlemmer 
hadde ordet i debatten. 14 delegater og 14 vara til nominasjonsmøtet ble valgt. Det ble orientert om 
valgkamp og styrets forslag til organisering av valgkampen ble vedtatt. 
 
9. november (på teams): fellesmøte mellom samarbeidspartiene i Nordre Follo kommunestyre (AP, 
SV, SP, V, MdG og KrF). Ca 60 personer deltok. Konstituert rådmann Jane Short Aurlien, fagsjef 
økonomistyring Sissel Hodde Hovden og kommunalsjef økonomi og organisasjon Elle Wibe holdt 
innledning om Strategi og handlingsplan 2021-2024. Det ble stilt en rekke spørsmål etter 
innledningene. 
 
12. november (på teams): 13 medlemmer deltok. Til behandling var innspill til nytt partiprogram. 
Styret forslag var sendt ut sammen med forslag fra arbeidsgrupper for politikk for 
funksjonshemmede og om rusreform. Det ble gjort noen redaksjonelle endringer i styrets forslag. 
Dette ble så vedtatt sendt inn sammen med forslagene fra arbeidsgruppene.  
 
 
Det var i tillegg planlagt et Klara Solheimseminar 10. mars 2020, med Sylvia Brustad, Tuva Moflag, 
Klara Solheims barnebarn, Liv Solheim, Elisabeth T. Swärd, forskningsansvarlig/seniorrådgiver fra 
Norske Kvinners Sanitetsforening og Eva Rogneflåten som foredragsholdere. Dette ble dessverre 
akutt avlyst p.g.a. usikkerhet med koronasituasjonen.   
 
 
Arrangementer 
På grunn av koronasituasjonen ble alle tradisjonelle 1.mai arrangementer avlyst. Men dagen ble 
feiret på mange måter: temanummer av medlemsavisa, direktesendt flaggheising med appell ved 
Gunvor Eldegard, video med tale for dagen fra Hanne Opdan, appell fra Tuva Moflag og direktesendt 
kulturdugnad fra Rådhusteateret. 
 



 
Seniorgruppene 
Møtene på partikontoret for seniorer fra arbeiderlagene i gamle Ski kommune ble avlyst da de 
strenge koronatiltakene startet opp 12. mars. Da koronatiltakene ble mindre omfattende, startet vi 
igjen med møter i juni. Vi møttes da på Folkets hus der det var mulig å holde god avstand. Møtene 
fortsatte der utover høsten inntil smitten igjen økte så mye at vi ikke så det som forsvarlig å møtes. 
 
Koronapandemien har også påvirket aktivitet i seniorgruppa i Oppegård arbeiderlag. Det ble holdt et 
medlemsmøte i mars. Bare noe dager senere, blir det klart at Norge stengte ned. Styret fant da ut at 
ut at Seniorgruppas aktivitet måtte innstilles inntil videre. Pr 31.12.2020 hadde gruppa 88 
medlemmer.  Det er avholdt 2 styremøter og 1 medlemsmøte i tillegg til årsmøtet. Oppslutningen 
om møtene har ligget på 15-20 medlemmer. 
 
 
Kommunikasjon med medlemmene 
På styremøte i november 2019 ble det vedtatt at de to tidligere medlemsavisene for Ski og Oppegård 
skulle nedlegges og Ski Aktuelt skulle utvikles til en felles avis for hele Nordre Follo Arbeiderparti. 
Olaf Nilsen satte i gang arbeidet med en slik avis. Navn på den nye avisa ble A-aktuelt. 
På grunn av koronasituasjonen ble det vanskelig med en felles dugnad med utarbeidelse av avisa. 
Olaf Nilsen påtok seg hele det redaksjonelle arbeidet og sto som tidligere ansvarlig for å innhente 
stoff fra medlemmer i partiet. Det ble utarbeidet og publisert 4 utgaver av A-aktuelt i 2020. Avisa ble 
lagt på Nordre Follo Arbeiderpartis nettside. Medlemmer som i medlemsregisteret ikke har oppgitt 
e-postadresse, har fått papirutgaven i egen postkasse. 
 
Partiet har en offentlig Facebookgruppe med 1819 følgere og en intern medlemsgruppe med 115 
medlemmer.  
 
Faglig politisk arbeid 
Annar Bakken ble på styremøte 18.08 valgt som faglig politisk kontaktperson fra Nordre Follo 
arbeiderparti. Dette ble orientert om på medlemsmøte 12.10. 
 
Medlemmer 
Pr 15. januar 2021 hadde Nordre Follo Arbeiderparti 386 aktive medlemmer, en nedgang på 12 siste 
år.  
 
 
Jubilanter 
20 år 
Reidun Johnsrud 
Geir Hongrø 
Per Ole Melgård 
Tor Jørgen Lindahl 
Leif Østlid 
 
30 år 
Sigmund Andreassen 
Torbjørg Børdal Wesenberg 
 
40 år 
Inger Martinsen 
Kjell Overrein 



Eva Lundanes 
Heidi Merete Rudi  
Solveig Tveter 
 
50 år 
Bjørg Odlaug Simensen 
Finn Olsen 
Rolf Gjølstad 
 

For styret i Nordre Follo Arbeiderparti 
Langhus 1. februar 2021 

 
 

Morten Ellingsen       Inger-Lise 
Andresen 
    Leder               
Sekretær 
 

 

Vedlegg følger på de neste sidene 

 

 

 

 

 

  



 
Nordre Follo Arbeiderparti; Kommunestyregruppa  

Årsberetning  2020 
Faste medlemmer i utvalg, råd og nemnder: 

Kommunestyremedlemmer: 
● Hanne Opdan (ordfører) 

● Oddbjørn Lager Nesje (gruppeleder) 

● Silje Brekke Bakken (gruppenestleder) 

● Anne-Beth Skrede 

● Roar Thun  

● Håkon Heløe (gruppesekretær) 

● Ronny Sigde  

● Kjell Arne Ekeberg  

● Azar Ul-Hassan  

● Inger –Lise Kvifte Andresen  

● Therese Bae  

 



Formannskapet: 

● Leder: Hanne Opdan 

● Oddbjørn Lager Nesje 

● Silje Brekke Bakken 

● 3. vara: Håkon Heløe 

● 6. vara: Therese Bae 

Areal, klima og byggesak: 

● Leder: Anne-Beth Skrede 

● Kjell Arne Ekeberg 

● Inger–Lise Kvifte Andresen 

● 6. vara: Shahid Jamil 

● 8. vara: Ove Konrad Kjølstad 

Utvalg for Klima,  teknikk og miljø: 

● Nestleder: Roar Thun 

● Elisabeth Gade 

● Ronny Sigde 

● 4. vara: Hilde Sønnervig 

● 8. vara: Eli Børde Bærland  

Utvalg for oppvekst, idrett og kultur: 

● Nestleder: Håkon Heløe 

● Therese Bae 

● 3. vara: Annar Bakken 

● 7. vara: Kersti Ahrén Heløe 



Utvalg for omsorg, helse og seniorpolitikk: 

● Azhar Ul-Hassan (fraksjonsleder) 

● Liv Kristin B. Rundberget 

● 6. vara: Charlotte Næss 

Partssammensatt utvalg: 

● Oddbjørn Lager Nesje 

● 1. vara: Inger–Lise Kvifte Andresen 

Kontrollutvalget: 

● Trond Gram 

● Bodil Slettvoll Øvergård (Gunvor Eldegard fra 17. juni 2020) 

● 3. vara: Rune Sletner 

● 5. vara: Anne-Grethe Eriksen 

Rådet for personer med funksjonsnedsettelser 

● Nestleder: Kersti Ahrén Heløe. 

Eldrerådet: 

● Vara: Eli Børde Bærland 

Klagenemda: 

● Leder: Per Ole Melgård 

● 3. vara: Shahid Jamil 



Representanter til KS: 

● Hanne Opdan 

● Anne-Beth Skrede 

Arbeidet i kommunestyret og utvalgene 

Det ble gjennom året avholdt 24 møter i kommunestyret med 216 behandlede saker og 79 
orienteringssaker 

Formannskapet: 23 møter, 171 saker og 21 orienteringssaker 

Utvalg for oppvekst idrett og kultur : 10 møter, 78 saker og 67 orienteringssaker 

Utvalg for klima, teknikk og miljø: 8 møter, 49 saker og 21 orienteringssaker 

Utvalg for Utvalg for areal, klima og byggesak: 13 møter, 101 saker og 47 orienteringssaker 

Utvalg for omsorg, helse og seniorpolitikk: 8 møter, 46 saker og 11 orienteringssaker 

Kontrollutvalget: 5 møter, 30 saker 

Flere av møtene både i kommunestyre, formannskap og utvalgene har blitt gjennomført 
digitalt 

Gruppemøter 

Kommunestyregruppa har avholdt gruppemøter i forkant av alle møter i kommunestyret og i 
utvalgene. På gruppemøtene, i forkant av medlemsmøtene, innstiller gruppa sin innstilling 
som blir tatt med inn i politisk ledelse med de andre samarbeidspartiene. Det ble avholdt 21 
gruppemøter i 2020. Gruppemøtene har vært gjennomført både fysisk og digitalt ettersom 
hva smittesituasjonen har tillatt. 

Kommunestyregruppa har et godt samarbeid med våre samarbeidspartnere i Sv, Sp,krf, 
MDG og Venstre. Vi har også et godt samarbeid med Rødt i mange saker, men de inngår 
ikke i det formelle samarbeidet. Det samme gjelder Uavhengig fra høsten 2020. 
Samarbeidspartienes gruppeledere, utvalgslederne og ordfører utgjøre kommunens politiske 
ledelse og har ukentlige møter for å koordinere og forankre standpunkt i de ulike sakene. Ap 
har prioritert og gått foran i arbeidet med å etablere en god og effektiv samhandling mellom 
samarbeidspartiene. Dette er en fornuftig investering, spesielt i tunge politiske prosesser 
som omstillings- og budsjettarbeid.  



Saker av større betydning i 2020 

● Medisinsk senter i Nordre Follo - valg av styringsform 
● Kolbotn skole og flerbrukshall - behov for tilleggsbevilgning 
● Forslag til vedtekter for kommunale barnehager i Nordre Follo kommune 
● Forslag til SFO-vedtekter for Nordre Follo kommune 
● Vedlikeholdsstrategi for kommunale bygg og anlegg 
● Organisering av Brukerstyrt Personlig Assistanse (BPA) i Nordre Follo 
● Innspill til prioriteringer i Nasjonal transportplan 2022-33 
● Utvidelse av krise- og incestsenteret med egen boenhet for menn 
● Finansielle måltall og handlingsregler 
● Økonomiske konsekvenser av korona 
● Byvekstavtalen - status og videre prosess 
● Erverv av arealer ved Ski idrettspark 
● Evakuering og mottak av barnefamilier og enslige, mindreårige flyktninger fra 

Moria-leiren på Lesvos 
● Ferietilskudd til personer med funksjonsnedsettelser 
● Alkoholpolitisk handlingsplan 2020-2024 
● Leirskoletilbud i Nordre Follo kommune - utredning av alternativer 
● Garanti for plass i barnehage for barn fra og med 1 år 
● Detaljregulering for Kirkeveien 1, Ski sentrum 2. gangsbehandling 
● Fastsettelse av planprogram for hensettingsanlegg syd for Ski og nytt jernbanespor 

for Østre linje 
● Beredskapsstrategi - håndtering av covid-19 epidemien i Nordre Follo kommune 
● Behovsplan versjon 1.0 - Handlingsrom 2023 
● Salg av kommunale eiendommer - avklaringer 
● Forslag til strategi for utbyggingsavtaler for Ski sentrum - områdereguleringsplanene 

for Ski sentrum og Ski vest 
● Friområde ved Ski idrettspark - status og fremdrift 
● Videre eierskap og forvaltning av eiendommen Kurud skog 
● Vannforvaltning Nordre Follo kommune - vannkvalitetsovervåking av Indre Oslofjord 

og vassdrag 
● Tiltakspakke for Nordre Follos næringsliv og arbeidsmarked 
● Skoleturer til utlandet på ungdomsskolen 
● Moderasjonsordninger i skolefritidsordningen (SFO) 
● Konseptvalg utnyttelse av Oppegård Rådhus 
● Vintervedlikehold av kommunale veier i Nordre Follo kommune 
● E18 Retvet-Vinterbro – forslag til delvis bompengefinansiering 
● Covid 19 ekstra næringsfond 
● Fritidskort Nordre Follo 
● Mobbeombudsfunksjon i Nordre Follo 
● Leirskoleordning for Nordre Follo kommune fra skoleåret 2021-2022 
● Kommunedelplan for naturmangfold - Planprogram 2. gangsbehandling 
● Vurdering av bassengkapasitet for svømmeopplæring i Nordre Follo kommune fra 

01.01.2022 
● Detaljregulering av Kolbotn stasjon, 2.gangs behandling 



● Kartlegging og verdsetting av friluftsområder i Nordre Follo kommune 
● Prioritering av utbyggingsområder sett i sammenheng med skoletilhørighet og 

kapasitet på teknisk og sosial infrastruktur 

Strategi og handlingsplan 
 
Budsjettarbeidet var preget av et veldig begrenset politisk og økonomisk handlingsrom. Den 
ferske kommunen Nordre Follo startet med et stort underskudd, opp mot 400 mill. kr. i 
fireårsperioden (langtidsplanen), og må gjennomføre store omstillings- og innsparingstiltak i 
årene som kommer. Dette er krevende og det oppleves som frustrerende både for oss og 
samarbeidspartiene ellers at vi ikke har midler til gode tiltak og at midler som omprioriteres i 
stor grad må salderes med å redusere andre tiltak. Vi skal overlevere vår nye kommune i 
bedre stand til våre kommende generasjoner. Derfor er det viktig for å få økonomien i 
balanse og skjerme velferds- og tjenestetilbudet i størst mulig grad. Omstillingsprosessen vi 
vi er i nå er krevende men nødvendig. Vi vil følge den tett og se til at våre ansattes behov blir 
ivaretatt og støtte opp under tiltak som reduserer sykefraværet. Dette vil vi gjøre i tett dialog 
med de tillitsvalgte og de ansattes organisasjoner.  
 
I tillegg har Covid-19 situasjonen skapt enda større press på økonomien, for eksempel 
lavere skatteinntekter. Pandemien har tatt ressurser både administrativt, økonomisk og vært 
krevende for oss alle spesielt våre ansatte. Arbeidet med å skape en ny kommune er i tillegg 
ekstra krevende i denne situasjonen og de økonomiske rammene er dårligere med lavere 
overføringer til kommunene fra Stortinget. Selv om den borgerlige regjeringen har lovet det 
har vi heller ikke blitt kompensert fullt ut for våre ekstra kostnader knyttet til korona. 
Pandemien har dessverre ført til et større press på våre ansatte og et svakere økonomisk 
handlingsrom.  
 
Etter gode konstruktive forhandlinger med våre samarbeidspartnere Sv, Sp,krf, MDG og 
Venstre ble vi enige om å gjøre en del justeringer på rådmannens forslag til budsjett for å 
øke den politiske profilen, innenfor rammen om trygg økonomisk 
styring: 

● Vi bevarer sykehjemsplassene på Høyås som var foreslått lagt ned 
● Vi stopper prisveksten i kulturskolen 
● Vi fortsetter innsatsen for å redusere kommunens bruk av eksterne konsulenter. 
● Vi reduserer antallet kommunale ledere 
● Vi styrker hjemmesykepleien med 4 nye stillinger 
● Vi igangsetter arbeidet med Ny Sofiemyr skole 
● Vi realiserer frilufts perlen på Møllerenga med nytt bygg 
● Vi satser på mer vedlikehold  
● Vi fortsetter arbeidet med ny svømmehall og flerbrukshall på Langhus 

 



Media 
Gruppa har hatt mange mediautspill iløpet av perioden. Spesielt gjennom vår ordfører 
Hanne Opdan, gruppeleder Oddbjørn Lager Nesje og utvalgs- og fraksjonslederne.  

Covid-19 

Covid-19 situasjonen har preget hele året også for kommunestyregruppa. Vi opplever det 
som krevende å bygge en ny kommune, dette arbeidet har blitt ekstra krevende under en 
pandemi. For kommunestyrets del har det betydd en bratt læringskurve i digitale løsninger 
for møtegjennomføring og votering. Et flertall av møtene våre, både i kommunestyret og 
gruppemøtene våre har blitt gjennomført digitalt. 
 
Kommunen har et stort ansvar i håndtering av pandemien. Smittevern, lokale tiltak, 
oppfølging av sårbare grupper og veldig mange flere sider ved pandemien. 
kommunestyregruppa, utvalgene og kommunestyret har brukt mye tid på å følge dette opp 
på en best mulig måte. 

Oppsummert 

Kommunestyregruppa har hatt et krevende første hele år i 2020, med svært mange møter 
og saker som må på plass i en ny kommune. Året ble ekstra krevende som følge av 
pandemien knyttet til utbruddet av viruset Covid-19. Vi er stolte av å fronte den politiske 
ledelser i etableringen av vår nye kommune. Mye arbeid gjenstår men vi har markert oss 
som dyktige ledere av en ny kommune med store utfordringer. Vår investering i tid og 
ressurser for å koordinere og forankre standpunkt i den politiske ledelsen der seks partier er 
representert, har vært spesielt viktig for oss i perioden. Denne investeringen gir oss tillit og 
legitimitet for et langsiktig samarbeid. Et samarbeid vi ønsker skal dyrkes ut over denne 
perioden. Dette gir oss muligheter for å få gjennomslag for mye god arbeiderpartipolitikk, 
noe vi så i blant annet budsjettet. Her klarer vi på tross av stram økonomi å skjerme de 
svakeste gruppene i samfunnet og bevare viktig velferdstilbud. Vi skal fortsette arbeidet med 
å få økonomien i balanse og skape et lokalsamfunn preget av fellesskap, trygghet og 
verdiskapning.  
 
 
 
Håkon Heløe                                Oddbjørn Lager Nesje               Silje Brekken Bakken 
Gruppesekretær Gruppeleder Gruppenestleder 
 
 
Nordre Follo 04.02.2020 
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Årsberetning for Ski og Kråkstad Arbeiderlag for 2020 
 

Årsmøtet 2020  
Årsmøtet ble avholdt 20. januar 2020 på Waldemarhøy. Det var 12 personer til stede. 
Årsmøtet mintes avdøde medlemmer i 2019: Reidar Skovdal, Grete Grønvold Pedersen, Einar Hysvær 
og Dag Hoel. Martin Huse fikk blomst for 60 års medlemsskap i Ski Arbeiderlag. Årsmøtet vedtok å 
endre navn på laget til Ski og Kråkstad Arbeiderlag.  
Følgende ble valgt:  
 
Styret: 
Leder: Ove K Kjølstad  2 år 
Nestleder:  Hilde Sønnervig  1 år 
Sekretær: Marit Stangebye Nielsen  2 år 
Kasserer: Turid Johansen  Ikke på valg (1 år igjen) 
Medlemsansvarlig: Christian Peder Braarud Ikke på valg (1 år igjen) 
Styremedlem: Nahuel Polesel 2 år 
Styremedlem: Kristian Taagerud  2 år 
 
1 varamedlem: Per-Kristian Thorsrud 1 år 
2 varamedlem: Gunvor Eldegard 1 år 
3 varamedlem: Kjell Arne Ekeberg 1 år 
 
Revisorer: 
Revisor Arvid Herland  1 år 
Revisor  Odd Eirik Arnesen 1 år 
1 vararevisor Gunnar Wedde 1 år 
2 vararevisor Marianne Montgomery 1 år 
 
Valgkomite:  
Medlem Arvid Herland 1 år 
Medlem Eirik Haugen 1 år 
Medlem John Røyrvik 1 år 
 
Representanter til Folkets hus Forening: 

Representant Personlig vararepresentant 
Turid Johansen Odd E. Arnesen 
Rolf Gjølstad Christian Peder Braarud 
Rune Sletner Arvid Herland 
 

Representasjon i årsmøteperioden  
 
Styret i Nordre Follo Arbeiderparti (valgt på årsmøtet i NFAP):  
Nestleder  Hans Petter Strifeldt  
Varamedlem  Nahuel Polesel 
Varamedlem Marit S. Nielsen 
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Observatør Ove K Kjølstad (som representant for arbeiderlaget) 
Observatør Gunvor Eldegard har høsten 2020 møtt som fylkestingsrepresentant 

 
Faste medlemmer av kommunestyret (folkevalgt 2019): 

• Ronny Sigde (Medlem av Klima-, teknikk- og miljøutvalget) 

• Kjell Arne Ekeberg (Medlem i Areal-, klima- og byggesaksutvalget) 

 
Fast medlem av Viken Fylkesting (folkevalgt 2019): 

• Gunvor Eldegard ble valgt inn i Viken fylkesting (Leder av Planutvalget) 

 
Lansert kandidat til Stortingsvalget 2021 (lansert av Nordre Follo AP): 

• Ronny Sigde ble lansert som kandidat til fylkespartiets liste, men kom ikke med. 

 
Medlemmer av representantskapet i Akershus Arbeiderparti (valgt av Nordre Follo AP): 

• Ove K Kjølstad 

• Kjell-Arne Ekeberg 

 
Representanter på nominasjonsmøtet i Akershus Arbeiderparti (valgt av Nordre Follo AP): 

• Ove K Kjølstad 

• Linn Merete Fossheim 

• Ronny Sigde 

• Hans-Petter Strifeldt 

 
1 mai komite (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Turid Johansen 

• Ove K Kjølstad 

• Marit S. Nielsen 

• Eirik Haugen 

• Rune Sletner 
 
Møtekomite Kommunalpolitisk nettverk i arbeiderlaget (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Ove K Kjølstad 

• Kjell-Arne Ekeberg 

• Ronny Sigde 

 
Møtekomite Follo Arbeidersamfunn (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Christian Peder Braarud, leder  

• Ove K Kjølstad 

• Fatima Haugstvedt (medlem av Oppegård laget) 
Møtekomiteen ble omdøpt til Internasjonalt utvalg høsten 2020 

 
Møtekomite Folkemøter (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Hilde Sønnervig, leder 

• Nahuel Polesel 

• Kristian Taagerud 

 
Møtekomite historisk nettverk (valgt av styret i Ski og Kråkstad arbeiderlag): 

• Ove K Kjølstad 

• Eirik Haugen 
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Økonomi 
Arbeiderlaget hadde et driftsresultat på kroner 386,75, inklusive bankrenter, i 2020 til tross 
for liten aktivitet. Vi hadde ingen inntektsbringene aktivitet i 2020 grunnet 
koronapandemien og overskuddet kommer etter gaver fra flere medlemmer.  Ved 
regnskapsavslutning 5. januar 2021 har arbeiderlaget verdier for kroner 24 102,72 i bank og 
kasse. 
 
Medlemmer: 
Vi har 112 medlemmer pr. januar 2021. Laget hadde mål om 10 nye (netto) medlemmer i 2020. Vi 
har fått 10 nye (brutto) medlemmer, men samtidig har 6 personer meldt seg ut i tillegg til at våre 
medlemmer Liv Dahl og Egil Johannessen har gått bort. Laget ga bårebukket til Egil Johannessen. 

 
Aktiviteter, møter og styrets arbeid: 
Det er holdt 10 styremøter i 2020 og behandlet 62 saker. 
Året 2020 har blitt sterkt på virket koronapandemien Covid-19. Det har ført til at flere møter har blitt 
utsatt eller avlyst helt. Møter som er blitt avholdt har i perioder vært avholdt digitalt på internett 
(Microsoft Teams) eller en kombinasjon med fremmøte og Teams. Et styremøte ble også avholdt pr 
epost. Møtekomiteene for Follo Arbeidersamfunn og Historisk nettverk har ikke gjennomført møter 
pgs koronasituasjonen. Øvrige nettverk har sine aktiviteter redusert av samme grunn.  
 
Etter årsmøtet 20. januar ble det avholdt et medlemsmøte hvor avtroppet leder av Ski kommunes 
Plan- og byggesaksutvalg, Morten Ellingsen, innledet om utbygningsplanene for Ski sentrum. 12 
personer til stede. 
 
23. januar avholdt laget et flott folkemøte i Kråkstad med 150 deltakere. Temaene var Ny Østre linje 
og ny driftsbanegård med innledning fra Bane Nor samt innledning fra arkitekt som jobbet på vegne 
av utbygger ved stasjonen i Kråkstad om dennes planer. Et meget vellykket arrangement. Stor 
honnør til arrangementskomiteen. 
 
Ordinært 1. mai feiring var avlyst. Alt gikk digitalt. Lokalt så arrangerte arbeiderlaget flaggheising på 
Folkets Hus på normalt tidspunkt med Gunvor Eldegard som appellant og hvor Johny Hide spilte og 
sang. Arrangementet ble sendt direkte på Facebook. På ettermiddagen sto Ove K Kjølstad for et 
kulturarrangement på Rådhusteateret med støtte fra arbeiderlaget og kommunepartiet. Her var det 
tre musikalske innslag som ble sendt på facebook: Først Johnny Hide sang og gitarspill, deretter en ny 
«gruppe» med Geir Hongrø piano + sang av Kjell-Arne Ekeberg + Hege Solberg (Frogn AP) og til slutt 
trubaduren Geir Olav Nikolaisen. Det var krevende teknisk å arrangere dette siden koronareglene 
krevde at man maksimalt var 5 personer i teatersalen samtidig. Arrangementet ble strømmet direkte 
på Facebook. 
  
Arbeiderlaget sendte inn fire forslag til uttalelser til årsmøtet i Nordre Follo AP: a) Etisk regelverk i 
partiet, b) Skolesituasjonen i Ski vest, c) Finansieringen av jernbaneutbygging og d) Om oppgradert fri 
bruk av brukerstyrte kommunale assistenter.  
 
18. mai avholdt laget medlemsmøte på Folkets Hus med et første fysiske møtet på lenge blandet 
med folk på Teams. Totalt deltok 21 medlemmer. Temaet var situasjonen etter at Nordre Follo 
kommune hadde avvist begge alternativene fra Bane Nor om ny østre linje. Innledere var 
stortingsrepresentant Sverre Myrli, gruppeleder i kommunestyret Oddbjørn Lager Nesje og Kjell-Arne 
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Ekeberg som er «vårt medlem» i Areal-, klima- og byggesaksutvalget. I AKB utvalget hadde 2 av 3 AP 
medlemmer stemt for et av Bane Nor sine forslag. Disse ble presset til å snu i sin stemmegivning før 
kommunestyremøtet.  Dette skapte engasjement i laget som også ble markert i media av enkelte av 
våre (styre)medlemmer som protesterte på kommunens, og dermed kommunepartiets, vedtak. 
 
Etter ønske fra Christian Peder Braarud ble han fritatt fra vervet som medlemsansvarlig så styret 
vedtok å overføre dette ansvaret til Nahuel Polesel. Christian fortsatte som styremedlem.  
 
Ove K Kjølstad ble av kommunepartiets styre oppnevnt som grasrotvalgkampleder for forberedelser 
til kommunepartiet for valget 2021. Det ble gjennomført en Høstaksjon med «fotpatruljer» på Ski 
Storsenter en lørdag med til sammen 5 deltakere. Vi delte ikke ut noe og hadde ingen stands, men 
gikk rundt med t-skorter og søkte å snakke med folk. Det var litt krevende i koronasituasjonen.  Vi 
hadde også en felles telefonringedag i den nye Formannskapssalen hvor vi testet partiets nye 
«ringeapplikasjon». Vi testet dette på egen medlemmer ved denne anledningen, men det er 
meningen at dette skal brukes overfor velgere i valgkampen. Pandemien endrer på 
valgkamparbeidet. 
 
Ski og Kråkstad Arbeiderlag har avgitt to høringsinnspill til Nordre Follo kommune. En på bruken av 
tomta etter Follo barne- og ungdomsskole og en til Temaplan for fysisk fostring, idrett og friluftsliv.  
Arbeiderlaget har også vært engasjert, i to runder, med å snakke med og støtte opp under lokalt 
næringsliv under pandemien. 

 
 
For styret  
 
Ove K Kjølstad 
Leder     
 



Langhus og Siggerud Arbeiderlag 
Årsberetning for 2020 

 
 
2020 har vært sterkt preget av koronapandemien. Etter 12 mars har det i lange perioder ikke 
vært mulig å arrangere fysiske møter. Styremøter har i stor grad vært holdt på telefon eller 
digitalt, medlemsmøter har blitt avlyst 
 
 
Styret har bestått av: 
Leder:   Annar Bakken  
Nestleder:  Liv Kristin Rundberget 
Sekretær:  Inger-Lise Andresen 
Kasserer:  Dagfinn Thoresen 
Medlemsansvarlig:  Kurt Engen 
Styremedlem: Charlotte Næss 
Styremedlem:  Morten Ellingsen 
Varastyremedlem: Berit Bilet  
 
Øvrige verv:  
Nordre Follo Arbeiderparti: 
Lagets representant til styret i Nordre Follo AP: Annar Bakken 
 
Arrangementskomite: 
Arrangementskomite for 1. mai, politiske og sosiale arrangementer: Inger-Lise 
Andresen, Per Nygård, Berit Bilet og Dagfinn Thoresen 
 
Revisjon: 
Revisor: Per Nygård  
 
Valgkomité: 
Valgkomite for årsmøte 2021: Dagfinn Thoresen og Hanne Opdan 
 
Medlemmer: 
Laget har 101 medlemmer per 4. januar 2021. 
 
Møter: 
Laget avholdt årsmøte den 29.01.20 med vanlige årsmøtesaker. 12 medlemmer var 
til stede.  
Styret har gjennomført seks styremøter i perioden, ett på partikontoret på 
Langhuset, ett pr. telefon og fire på Pexip.  
 
Medlemsmøter: 
Det har vært lagt planer for medlemsmøte om svømmehall på Langhus, og fra 
fylkespartiet fikk vi tilbud om medlemsmøte med Anniken Hvitfeldt. 
Men på grunn av koronasituasjonen ble det valgt å ikke gjennomføre noen av disse.  
 
 
 
1. mai: 



På grunn av koronasituasjonen ble det ikke avholdt tradisjonell 1. mai-
arrangementet på Langhus. Nordre Follo Arbeiderparti hadde et arrangement i 
Rådhusteateret som ble overført på Facebook. 
 
 
Kommunestyre, råd og utvalg: 
Av Arbeiderpartiets representanter i kommunestyret og i kommunale råd og utvalg 
er følgende medlemmer i Langhus og Siggerud arbeiderlag:  

o Hanne Opdan: Ordfører (kommunestyret, formannskapet)  
o Roar Thun (kommunestyret, nestleder i utvalg for klima, teknikk og miljø)  
o Inger-Lise Andresen (kommunestyret, utvalg for areal, klima og byggesak, 

varamedlem partssammensatt utvalg)  
o Liv Kristin Rundberget (utvalg for omsorg, helse og seniorpolitikk) 
o Per Ole Melgård (leder klagenemnda)  
o Annar Bakken (varamedlem utvalg for oppvekst, idrett og kultur) 
o Silje Tangnes (varamedlem forliksrådet)   
 
Stortingsrepresentant Tuva Moflag og leder av Nordre Follo arbeiderparti, Morten 
Ellingsen, er medlemmer av Langhus og Siggerud arbeiderlag. 
 
 
 
Langhus, 21.01.2021 
 
 
 
_______________________     ____________________ 
Annar Bakken      Liv Kristin Rundberget 
Leder        Nestleder  
 

Vedlegg: 

 

Etter møtet har det kommet informasjon om flere medlemmer fra laget som har 
verv: 

o Liv Kristin Rundberget er også varamedlem i kommunestyret. 
o Per Ole Melgård er også varamedlem i kommunestyret.  
o Annar Bakken er også varamedlem i kommunestyret 
o Charlotte Næss, (varamedlem i kommunestyret, varamedlem i utvalg for 

omsorg, helse og seniorpolitikk) 
o Shahid Jamil, (varamedlem kommunestyret, varamedlem i utvalg for areal, 

klima og byggesak, varamedlem i klagenemda) 
o Morten Ellingsen (medlem representantskapet Akershus Arbeiderparti) 
o Kurt Engen representant til årsmøtet i Folkets Hus Ski. 
 

  



Styrets beretning for 2020, Oppegård Arbeiderlag 

  
Kapittel 1. Styrets sammensetning 

  

Leder: Stian Grøthe 

Nestleder: Håkon Ahrén Heløe 

Sekretær: Ole Trygve Stigen 

Kasserer: Lin Groa Haugen 

Styremedlem: Eli Børde Bærland 

Varamedlem: Kersti Ahrén Heløe 

VaramedlemSusan Fay Kelly 

  

Tiltrer styret: 

Kommunestyregruppas leder: Oddbjørn Lager Nesje 

Nordre Follo AUF: Theo Møkster 

Seniorgruppa: Anne-Grethe Eriksen  

  

 
Kapittel 2. Partiets virksomhet 

Årsmøtet i Oppegård Arbeiderlag ble avholdt 7.1.2020 

2.1 Styrets arbeid 

Styret har hatt  seks møter i beretningsperioden (08.01.2019-01.02.2021). To 
fysiske møter, og de andre på Teams grunnet Covid-19 situasjonen.Noe har 
også  har blitt tatt per e-post og telefon.  

Pandemien har gjort at dette året har vært et «unntaksår».  

 

Som en følge av pandemien ble det dette året heller ikke noe tradisjonelt 1. 
arrangement/frokost på Kolben slik tradisjonen er.  



Som en erstatning ble det spilt inn en 1. tale digitalt av ordfører Hanne Opdan 
som ble publisert i sosiale medier. 

 

Oppegård Arbeiderlag hadde høsten 2020 «kaffeansvar» på alle 
medlemsmøtene til Nordre Follo Arbeiderparti. I forbindelse med dette har 
det kommet inn kroner 2508,20  til lagets arbeide. 

 

Arbeiderlaget har og vært representert i styret Nordre Follo Arbeiderparti ved 
nestleder Håkon Aron Heløe. Heløe har møtt siden Stian Grøthe har fast plass i 
det samme styret. 

 

 

  

Hovedsaker: 

Dette året har vært dessverre vært preget av Covid-19 pandemien.  

 

Nordre Follo kommune: Oppegård har gruppelederen i kommunestyret 
representert ved Oddbjørn Lager Nesje. Vårt inntrykk er at han har gjort en 
strålende jobb i mange krevende situasjoner og prosesser. Kontakten med 
arbeiderlaget er også god. I tillegg er styrets nestleder Håkon Aren Heløe, og 
Anne Beth Skrede begge sentrale i kommunestyregruppa. Begge fra Oppegård 
og med tunge verv i kommunepolitikken. 

Oppegård arbeiderlag har i tillegg hvert representert i kommunens 
kontrollutvalg ved Trond Gram. 

  

Viktige saker kommunestyret har behandlet i 2020 er skolekretsjusteringer, 
Langsiktig driftsanalyse og investeringsplan, budsjett, tilleggsbevilgning 
Kolbotn skole, vedlikeholdstrategi kommunale bygg, tilskudd til kultur, lag og 
foreninger og Covid-19 tiltak. Oppegård arbeiderlag har kommet med innspill 
i aktuelle saker til kommunestyregruppen. 

 



Partikontoret ble flyttet til den gamle villaen ved rådhuset i 2018, og fungerer 
greit etter forholdene. Framtiden til villaen og partikontoret er usikkert, og 
laget ser etter permanente løsninger. 

 

  

Her er Nordre Follo Arbeiderpartis representanter i kommunestyret i 
Nordre Follo 2019-2023: 

 
Representanter: 
Hanne Opdan (1965, Langhus) 
Oddbjørn Lager Nesje (1977, Kolbotn) 
Silje Brekke Bakken (1997, Siggerud) 
Anne-Beth Skrede (1967, Kolbotn) 
Roar Thun (1966, Langhus) 
Håkon Ahrén Heløe (1996, Sofiemyr) 
Ronny Sigde (1960, Ski) 
Kjell Arne Ekeberg (1950, Ski) 
Azar Ul-Hassan (1968, Oppegård) 
Inger–Lise Kvifte Andresen (1944, Langhus) 
Therese Bae (1980, Oppegård) 

  
  
Vararepresentanter: 
Elisabeth Gade (1975, Kolbotn) 
Bodil Slettvoll Øvergård (1981, Langhus) 
Mani Hussaini (1987, Sofiemyr) 
Shahid Jamil (1974, Langhus) 
Bjørn Gunnar Ganger (1949, Kolbotn) 
Charlotte Næss (1977, Langhus) 
Per Ole Melgård (1977, Langhus) 
Annar Bakken (1973, Langhus) 
Hilde Sønnervig (1969, Ski) 
Liv Kristin B. Rundberget (1961, Langhus) 
Eli Børde Bærland (1957, Oppegård) 
Trond Gram (1976, Sofiemyr) 
Marit Stangebye Nielsen (1964, Ski) 
Kersti Ahrén Heløe (1965, Sofiemyr) 
  

  

2.2 Medlemsmøter og treff OAL 

Vi har ikke holdt mange egne, separate medlemsmøter i beretningsperioden, 
men Nordre Follo Arbeiderparti har arrangert flere i perioden. Høsten 
2020 var OAL teknisk arrangør av alle medlemsmøtene i NFAp. Covid-19 



situasjonen har lagt sterke begrensninger på muligheten til å avholde fysiske 
møter. 

 

Utdeling av utmerkelser: 

Nordre Follo Arbeiderparti har denne oppgaven.  

 

  

2.4 Kommunikasjon ut til medlemmer 

Medlemsbladet A-aktuelt gis ut av Nordre Follo Arbeiderparti. Det er 
kommet ut 3 numre av bladet i 2020. Hovedsakelig som e-post. De som ikke 
har e-post skal ha fått Signal som papirpost. Papirpost har styret i laget 
distribuert til de medlemmene som ikke har e-post. 

  

  

2.5 Annet arbeid og aktiviteter 

  

Nordre Follo AUF 

De har vært representert i vår styre ved Theo Møkster.  

 

Seniorgruppa: 

Leder Stian Grøthe holdt et foredrag for gruppa i starten av 2020. 
 

Medlemsutviklingen 

Oppegård Arbeiderlag hadde 171 medlemmer pr. 31.12.2020. Det er en 
nedgang på 10 medlemmer fra året før.  

 

Et medlem med lang fartstid i laget har gått bort i 2020: Arne Martinius Sørli 
gikk bort 15. november 2020. Laget var i begravelsen og la ned krans. 

 

  



Kapittel 4. Profilering i medier 

Nettsiden vår har adressen http://oppegard.arbeiderparti.no . Den har blitt 
brukt noe i 2020. 

Facebooksiden vår https://www.facebook.com/oppegardap/ brukes noe ved 
større arrangementer.  

 

  

 

 

 

http://oppegard.arbeiderparti.no/
https://www.facebook.com/oppegardap/


ÅRSMELDING  2020 
 
Styret har i 2020 bestått av: 
 
Leder:   Anne-Grethe Eriksen 
Nestleder:  Terje J. Eriksen 
Sekretær:  Rolf Herman Longnes 
Kasserer:  Håkon Ahrén Heløe  som er tildelt prokura 
Styremedlem:  Anne Henriksen gikk ut av styret 31.08.20. 
Varamedlem:   Knut Granly 
 
Bevertningskomité: Terje J. Eriksen 

Ragnhild Rikheim 
Liv Elisabeth Nøkling 
 

Revisor:  Anne-Beth Skrede 
Vararevisor:  Azhar  Ul-Hassan 
 
Valgkomité:  Liv Elisabeth Nøkling 
   Sigurd Birkelund 
 
 
Generelt:  En kan trygt si at koronapandemien har vært med på å påvirke vår aktivitet 

i året som har gått. Allerede på vårt medlemsmøte i mars, var pandemien et 
tema som ble diskutert utenom sakskartet. Ingen av oss kunne på det 
daværende tidspunkt tenke seg, hvordan pandemien skulle utvikle seg. Så 
bare noe dager etter medlemsmøtet, blir det klart at Norge stenger ned. 

 
 Etter hvert som pandemien fikk mer og mer utbredelse, fant styret ut at 

Seniorgruppas aktivitet måtte innstilles inntil videre.  
 
 
Medlemsutvikling: Alle medlemmer av Oppegård arbeiderlag over 60 år regnes som 

medlemmer av Seniorgruppa. Pr 31.12.2020 hadde gruppa 88 medlemmer. 
 

Det har vært 1 utmelding i løpet av året, og 1 senior har gått bort. 
 
 
Møtevirksomhet: Det er avholdt 2 styremøter og 1 medlemsmøte i tillegg til årsmøtet. I 

tillegg var det varslet et medlemsmøte i mai, men dette ble avlyst grunnet 
grunnet pandemien. 
  
Årsmøtet ble avholdt 20. januar med 18 medlemmer tilstede. 
Valgkomitéens forslag til nytt styre, ble valgt med akklamasjon. 

 
Medlemsmøtet ble avholdt 9.mars med 17 medlemmer tilstede. Innleder på 
møtet var stortingsrepresentant og tidligere ordfører i Ski Eli Tuva Moflag. 
Hun tok for seg den aktuelle politiske situasjonen og kom som naturlig nok 
er, inn på en del eldrepolitike utfordringer en står overfor.  
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Diverse:  Bevertningskomitéen sørget også i 2020 for god mat på både årsmøtet og 

medlemsmøtet. 
Oppslutningen om møtene har ligget på  15-20 medlemmer. 

 
 
Økonomi:   På det  nåværende tidspunkt, foreligger det ingen økonomisk oversikt på 

Seniorgruppas virksomhet. 
 
Diverse:   Hvert år sørger seniorgruppa for å sende oppmerksomhet til alle 

medlemmer som runder år, f.o.m. 70 og senere hvert 5. år. Utgiftene har 
vært betalt av Oppegård arbeiderparti. 
 
Samarbeidet i styret har vært godt. 
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